

ISSN 1560-9529 (PRINT)
ISSN 2411-3026 (ONLINE)

ЭПИДЕМИОЛОГИЯ И ИНФЕКЦИОННЫЕ БОЛЕЗНИ

Том 26 Выпуск 6

Epidemiology and Infectious Diseases

Volume 26 Issue 6

2021






ECO • VECTOR

<https://rjeid.com>

СОДЕРЖАНИЕ

ОРИГИНАЛЬНЫЕ ИССЛЕДОВАНИЯ

-  М.Г. Авдеева, С.В. Зотов, М.И. Кулбужева, Д.Ю. Мошкова, Е.В. Журавлева
Грибковые осложнения при новой коронавирусной инфекции COVID-19 252
-  Л.В. Петрова, А.Ю. Миронов, В.Г. Гусаров, Д.А. Камышова, А.Э. Хакулова, М.Н. Замятин, Т.Г. Суранова
Видовой спектр микроорганизмов, выделенных у пациентов госпиталя COVID-19
многопрофильного федерального медицинского учреждения 270

НАУЧНЫЕ ОБЗОРЫ

- А.Н. Данилов, В.И. Еремин, Н.А. Филиппова, Е.Г. Денисова
Вакцины от новой коронавирусной инфекции в России и мире 283
- Г.Д. Брюханова, В.Н. Городин, Д.В. Носиков, И.В. Шестакова, А.В. Нежурич
Эмерджентный подход к формированию стратегии противозидемической готовности
организаций здравоохранения в условиях новой эпидемиологической реальности 294

РЕДАКЦИОННЫЕ СТАТЬИ

- В.В. Никифоров, Е.А. Филиппова, Ю.И. Филиппов
Журнал «Эпидемиология и инфекционные болезни» и Russian Science Citation Index 308



CONTENTS

ORIGINAL STUDY ARTICLES



Marina G. Avdeeva, Sergey V. Zotov, Makka I. Kulbuzheva, Daria Yu. Moshkova, Elena V. Zhuravleva
Fungal complications with the new coronavirus infection COVID-19 252



Lyudmila V. Petrova, Andrey Yu. Mironov, Vitaly G. Gusarov, Daria A. Kamyshova, Alina E. Khakulova, Mikhail N. Zamyatin, Tatyana G. Suranova
Etiological structure of infectious complications and microbial colonization in patients of COVID-19 hospital of a multidisciplinary federal medical institution 270

REVIEWS

Alexey N. Danilov, Vyacheslav I. Eremin, Natalia A. Filippova, Elena G. Denisova
Vaccines against new coronavirus infection in Russia and the world 283

Galina D. Bryukhanova, Vladimir N. Gorodin, Dmitry V. Nosikov, Irina V. Shestakova, Andrey V. Nezhurin
An emergent approach to the formation of a strategy for anti-epidemic preparedness of healthcare organizations in the context of a new epidemiological reality 294

EDITORIALS

Vladimir V. Nikiforov, Elena A. Philippova, Yury I. Philippov
Epidemiology and Infectious Diseases journal and its indexation in Russian Science Citation Index 308



Open Access online